

Ongoing Discussion for a New Power Purchase Agreement disclosure

Phoenix Power Company SAOG (the "Company") advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it is in discussion with Name Power and Water Procurement Company regarding a new PPA to succeed its existing agreement, which is set to expire in March 2029. The company submitted its proposal offer to PWP on 08 September 2025, covering multiple tenure options with a maximum terms of up to 15 years.

As of today, no final agreement has been reached, and discussions between the company and PWP are still in progress.

The company will make the necessary announcements in accordance with the disclosure requirements should any material development occur.

CR No. 1113916

Ahmed Al Abri

Chief Financial Officer / Disclosure Officer



الإفصاح عن المناقشات الجاربة بشأن اتفاقية شراء الطاقة الجديدة

تود شركة العنقاء للطاقة (ش.م.ع.ع)"ويشار إليها فيما بعد بـ "الشركة" إفادة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وجمعية المستثمرين، بأنها في مناقشات مع شركة نماء لشراء الطاقة والمياه بشأن اتفاقية جديدة لشراء الطاقة خلفاً للاتفاقية الحالية، والتي من المقرر أن تنتهي في مارس 2029م. وقد قدمت الشركة عرضها إلى شركة نماء بتاريخ 08 سبتمبر 2025، متضمنا عدة خيارات لمدة الاتفاقية وبحد أقصى يصل إلى 15 سنة.

حتى تاريخ اليوم لاتزال المناقشات جارية، ولم يتم التوصل إلى اتفاق نهائي بين الشركتين. ستقوم الشركة بالإعلان عن أي تطورات جوهرية وفقا لمتطلبات الإفصاح.

OWER Company IS

<u>Ahmer</u> أحمد زاهر حمد العبري

رئيس الشؤون المالية / مسؤول الإفصاح